
 
 

MØTEPROTOKOLL 
 
 

Utvalg: Ungdomsrådet 
Møtested: Blåheia, Rådhuset Indre Fosen 
Dato: 27.05.2019 
Tid: 17:00 – 19:00 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Hanne Aune Leder  
Amalie Røstad Medlem  
Ida Larsen Medlem  
Linda Lillemo Medlem  
Malin Sunde Medlem  
Signe Drætvik Medlem  
Tobias Dahle Medlem  
Wenche Aune Medlem  
Vida Lund Hoff Medlem  
Dina Mediaa Medlem  

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Elinor Waterloo Myran MEDL  
Maiken Sunde MEDL  
Mia Geilosjordet MEDL  
Emily Ann Monsen MEDL  

 
 

Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Siri Kristine Størseth Ungdomskonsulent 

 
 
Elevrådssaker: 
 
Leksvik vgs:  
Sliter med dårlig oppmøte og engasjement for tida.  
Leder delegerer oppgaver, men lite blir gjort dessverre. 
Hadde vårt siste møte på mandag. Skal ha et siste styremøte før sommerferien med 
evaluering. 
 
Testmann:  
Har hatt møte med rektor. 
FAU ønsker at elevene skal være mere ute i friminuttene. Flere sliter med hodepine. Det første 
10-min friminuttet skal vi være ute. Vi har snakket om å arrangere konkurranser i friminuttene 
for å få folk til å ønske å være ute. Skolen har nå sluttet med å gi ut paracet til elevene. 
Olweus ble tatt opp. Vi har veldig lite tid til dette. Olweus blir ofte byttet ut til fordel for andre 
fag.  
 
 



Mælan: 
Ikke så mye nytt siden sist. 
 
Vanvikan:  
Har satt opp ballnett i fotballbingen. Stor suksess. Driver og arrangerer pizza-salg. 
 
Stadsbygd:  
Ikke så mye nytt siden sist.  
 
Åsly:  
Vi har planlagt avslutning til elevrådet. Skal inn til byen på laser-tag og evt go-cart. Ansvaret for 
baguettsalget er nå overlatt til 9.trinn.  
Har jobbet en del med å få ordnet skolegensere. Usikkert om vi rekker det før skoleslutt på 
grunn av eksamensperioden.  
 
Rissa vgs:  
Har ikke hatt møte siden sist. 
 
 
Saksnr Sakstittel  Lukket 
DR 17/19 Endring av ungdomsrådets vedtekter  
DR 18/19 Avslutning ungdomsrådet  
DR 19/19 Søknad - ungdomsrådet  
DR 20/19 Inkluderingsprosjektet  

 
 

DR 17/19 Endring av ungdomsrådets vedtekter 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 27.05.2019  
 
Resultat av drøftingen: 
 
Vi gikk igjennom vedtektene til ungdomsråd og retningslinjene til elevråd. 
Siri lager et utkast ut i fra det vi ble enige om på møtet. Vi ser at vedtektene må følges bedre 
opp, og det bør være en grundig gjennomgang av retningslinjene for valg av elevråd rundt om 
på skolene. Dette er for at valget skal bli så likt som mulig på de ulike skolene. Det er ønskelig 
at Siri (ungdomskonsulent) er til stede på valg-dagene til hver enkelt skole.  
 
 
 
 
 
 

DR 18/19 Avslutning ungdomsrådet 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 27.05.2019  
 
Resultat av drøftingen: 
 
Vi rakk ikke snakke så mye om dette under møtet, men det blir en trivelig avslutning med god 
mat. 
 
 
 



DR 19/19 Søknad - ungdomsrådet 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 27.05.2019  
 
Behandling: 
Søknad fra Anne Halonen 
Søker om støtte til gjennomføring av Summerdance. 
 
Vedtak:  
Enstemmig vedtatt at vi støtter prosjektet med kroner 5000,- til t-skjortene som gis ut til barna. 
 
Etter innkallingen ble sendt ut, kom det inn en ny søknad. Vi behandlet denne søknaden også. 
Elevrådet ved Mælan skole søker om støtte til påskelunsjen som ble gjennomført i april.  
 
Vedtak: 
Det ble enstemmig vedtatt at vi støtter med kroner 2000,-  
 
 
 
 
 
 

DR 20/19 Inkluderingsprosjektet 

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 27.05.2019  
 
Resultat av drøftingen: 
 
Siri har snakket med Laila Bragstad (enhetsleder skole). Vi får mye skryt for planleggingen av 
inkluderingsdagen, og rektorene er enige om at dette blir et flott arrangement å kickstarte det 
nye skoleåret med. Alle skolene blir enige om en felles dag for gjennomføring. 
 
 
 


